
 

 

A les 16:00h del dia 15 de Novembre del 2019, al CEIP Otogesa de Maials, sota la presidència de 

Lluís Pérez Martí i amb l’assistència de 4 membres de la junta directiva i 5 socis de l’Ampa, 

comença la reunió general, amb el següent ordre del dia:  

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior.  

2. Ratificació dels nous membres de la junta directiva i els seus càrrecs. 

3. Estat de comptes de l’AMPA. 

4. Informacions diverses. 

5. Precs i preguntes. 

 

El president Lluís Pérez, dóna la benvinguda  a tothom i fa un resum del punts a tractar. 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La secretària de l’AMPA, Vanessa Esquerda llegeix l’acta anterior, que és aprovada per 

unanimitat.  

Es va comentar que les properes actes s’enviaran per e-mail i es penjaran a la web de 

l’escola, perquè així tothom les pugui llegir abans de la reunió i no faci falta llegir-les a la 

mateixa reunió i així avancem temps, per poder parlar d’altres temes entre els pares/mares 

a la reunió. 

A tots els assistents  els va semblar bé .  

 

2. Ratificació dels nous membres de la junta directiva  i els seus càrrecs:  

 

Com ja vàrem informar a la passada reunió, vam creure convenient modificar els anys de 

permanència a la junta, de 2 a 4 anys, per tal de crear una entitat més segura i forta i no fer 

canvis de junta cada any,  que fa que la junta funcioni amb els impulsos dels anys anteriors 

i amb poques propostes per millorar. Les coses es poden canviar amb el pas del temps i si 

alguna junta creu convenient que aquest temps és molt llarg, sempre es pot reduir, 

l’important és que tots els membres que formin la junta tinguin ganes de formar-ne part.  

Aquest curs hem hagut d’incorporar a dos membres nous a la junta ja que dos membres van 

causar baixa. L’ Ampa va decidir incorporar dos pares/mares que tinguessin ganes de 

col·laborar per aquest curs i que després poguessin seguir. Els nous membres són Marta Jové 

Sisteré  i Pere Miró Balañà. 

Per tant la junta per aquest curs 2019-20 queda formada per: 



President: Lluís Pérez Martí (acaba el mandat el 30 d’Agost 2020) 

Sots President: Francesc Miarnau (acaba el mandat el 30 d’Agost del 2022) 

Secretària: Vanessa Esquerda Sentis (acaba el mandat el 30 d’Agost del 2020) 

Tresorer: Miquel Segura Caelles (acaba el mandat el 30 d’Agost del 2022) 

Vocal: Annabel Allué (acaba el mandat el 30 d’Agost del 2020) 

Vocal: Sergio Amado (acaba el mandat el 30 d’Agost del 2020) 

Vocal: Marta Jové Sisteré  (acaba el mandat el 30 d’Agost del 2022) 

Vocal: Pere Miró Balaña (acaba el mandat el 30 d’Agost del 2022) 

Estem intentant millorar sempre la nostra feina, encara que ens agradaria tenir més 

col·laboració per part dels pares/mares, sobretot en l’assistència  a les reunions que es fan  

i a les properes juntes intentarem incorporar membres també d’Almatret, perquè hi hagi 

algun representant. 

3. Estat de comptes de l’AMPA:  

 

El president Lluís Pérez va fer un balanç econòmic del curs 2018-19 : 

 

Inici de curs ( 01-09-2018 ) :       17.291€ 

Fi de  curs     ( 31-08-2019 ) :       12.040€ 

Els 5251 € que vam tenir de pèrdues el passat curs escolar, es degut a que ens vam gastar 3000€ 

en millores a les instal·lacions de l’escola i la guarderia, com és la porta d’entrada de l’escola, 

arreglar les cistelles de bàsquet, les porteries de futbol sala, instal·lar un pas per evitar la canal 

al davall de la porta que separa el pati de l’escola de la pista poliesportiva, arreglar el sostre de 

l’entrada de la guarderia, arreglar taules i cadires de les classes. Tot això ho hem fet per millorar 

l’estada dels nens/es a la nostra escola i vam tenir el compromís de l’ajuntament que quan 

podrien es farien càrrec d’aquest import. 

També es va comprar una televisió tàctil per la classe de Cicle Inicial. 

Es va rebre una subvenció de la Diputació de Lleida, que no va ser suficient per pagar-ho tot.  

Aquest any l’AMPA no ha tingut cap benefici de la compra dels llibres i el mateix preu que li ha 

cobrat la llibreria Caselles l’ha fet pagar als alumnes. 

Les extraescolars, també s’ofereixen a 20€ mensuals  perquè tots els nens/es hi puguin accedir, 

i l’AMPA, no es guanya res, per poder oferir un preu molt ajustat i que sigui accessible per 

tothom. 

Aquest any aconseguirem que tots els diners que paguem els pares/mares per material escolar 

a principi de curs a l’escola, es vegin reflectits en diverses factures, d’aquesta manera podem 

justificar millor l’ús d’aquests diners davant de tots els pares/mares. 

Fer-vos saber, que tots els diners que l’AMPA ingressa a principi de curs dels pares/mares, es 

reverteixen per als nens/es i que no hi ha cap aportació per a l’AMPA, això és possible gràcies a 

la bona situació econòmica que té a dia d’avui l’entitat. Us fem una explicació de cada concepte 

que es paga a començament de curs:  



Agenda: 3 € (és l’agenda que li donen al vostre fill/a principi de curs i de la compra s’encarrega 

l’escola)  

Material escolar: 20 € (ja que aproximadament tenim 60 nens/es a l’escola recaptem de material 

escolar 1200 € aproximats, que es donen a  l’escola  perquè  els gasti en material per als nostres 

fills/es i ara tenim una factura de tot aquest material per saber que aquests diners van a parar a 

material que utilitzen els nostres fills/es) 

Socialitzats: 30 € (aquesta quantitat la paguen els alumnes de cicle mitjà i superior i serveix per 

fer front a possibles llibres que s’espatllin durant el curs escolar, ja que ells utilitzen els llibres 

socialitzats que es deixen d’un curs a l’altre). 

Quota AMPA: 20 € ( aquest diners es destinen íntegrament  a les sortides que fan tots els nens/es 

durant el curs escolar i els diners que es destinen a cada excursió els decideix l’escola, no 

l’AMPA). 

4. Informacions diverses: 

 

- Extraescolars: 

Al final del curs passat, l’AMPA es va reunir amb alguns dels pares/mares que portaven els 

seus fills/es a extraescolars, per tal de millorar alguns aspectes. Es va demanar diversificar 

el grup d’anglès per nivells, també fer l’activitat de patinatge en lloc de Top-dance. 

Després de fer les inscripcions tenim els següents alumnes apuntats per aquest curs 2019-

20: 

Anglès: tenim 9 persones apuntades, es farà els dimecres que hi ha claustre. Ho fa 

l’acadèmia  Mister English com l’any passat, i  finalment hem fet un sol grup degut a que els 

alumnes tenen un nivell molt similar. 

Patinatge: Hem hagut de fer dos grups ja que  tenim 19 nens/es apuntats/es i ho fem al 

Pavelló de  Llardecans, ja que l’any passat vam fer Top Dance a Maials. 

Es fa tots els dilluns i el grup d’iniciació comença a les 17:30 i el de nivell avançat a les 18:30. 

Natació: Ha sorgit un problema amb l’Ajuntament de Fraga i no ens ha arribat l’autorització 

per poder utilitzar la piscina climatitzada,  per tant, l’activitat està parada. Ja us informarem 

quan tinguem noticies, per poder-la començar. 

 

- Aquest curs hem celebrat la festa de la castanyada, va ser un èxit , es va acabar tot. Ens 

estem plantejant que els acompanyants paguin el berenar, o fer un bingo, per recaptar  

alguna cosa de diners, ja que aquest any ens va costar 170 € .  

 

- Per Nadal, com cada any volem organitzar un casal i estem pensant amb diversos tallers:  

Tots els tallers serien amb la col·laboració d’entitats del poble i la nostra idea és que es 

puguin fer manualitats, robòtica, futbol sala, patinatge, gegants i grallers. 

Tots els nens/es s’hauran d’apuntar abans.  

- La compra dels llibres per al curs escolar d’aquest any va ser tot un èxit ja que el preu 

era competitiu i no hi va haver cap error amb les comandes.  



 

- La Festa de fi de curs ens va costar 1000€ i volem saber si es prefereix entrepans o un 

sopar com es va fer. Si traiem el mag final la festa es podria rebaixar a 600€.  

Els assistents ens van comentar que es podria canviar els inflables per una mica d’animació.  

- Carnestoltes serà el dia 22 de Febrer, es farà una rua amb els grallers de Maials, després 

un berenar i l’actuació i rua de disfresses a la Sala de la Societat. 

- Sant Jordi aquest any cau en dijous, farem com cada any venda de llibres i roses a la 

plaça i donarem berenar als nens. 

- Aquest curs, enlloc de xerrades, ens agradaria fer algun taller per als pares/mares. Hem 

pensat un de tècniques d’estudi, Mindfundless  i el mètode Daniel Gabarró, comunicació 

amb els fills/es, emocions i família, etc… 

 

5- Precs i preguntes 

Els  assistents no fan cap pregunta, encara que comenten la baixa assistència que hi ha 

hagut al fer-ho en aquest horari nou.   

Sense més punts a tractar, el President dóna per acabada la reunió a les 17:00h agraint 

l’assistència a  tots els presents.  

 

Amb el vistiplau,  

 

      PRESIDENT                                                                                SECRETÀRIA 

 

 

 

          Lluís Pérez Martí                                                               Vanessa Esquerda Sentis. 

 

 

 


